
Hoi Allemaal,

Ik heb een vraagje. In het nieuws en online zie ik best wel vaak een man genaamd Elon
Musk voorbij komen. Hij is de baas van Twitter sinds kort. Maar hij is toch ook van Tesla?
En hij doet toch ook iets met ruimtevaart? SpaceX? Wie is die man nu precies?

Ik weet het eigenlijk niet. Hij is de baas van Twitter, doet iets met Tesla en zit dus in de
ruimtevaart? Ik las namelijk dat hij de grootste raket ter wereld heeft gebouwd. En die
gaat nu de ruimte in.

Ik weet er niet zo heel veel van, maar ik vind ruimtevaart wel interessant. Het is toch
eigenlijk heel erg knap dat mensen met een raket onze planeet kunnen verlaten en
bijvoorbeeld op de maan kunnen lopen.
En wie weet wat er in de toekomst allemaal mogelijk is?

Misschien kunnen we dan wel op vakantie op Mars. Of wonen op de maan. Of schieten
we voortaan ons afval de ruimte in, zodat we de aarde hier schoner houden. Hoewel ik
eigenlijk niet weet of ik dat nou wel zo’n goed idee vind.

Sowieso vraag ik me wel eens af of het wel aan ons is om zover te gaan in de ruimte.
Kunnen we niet beter goed voor onze eigen planeet zorgen? Hoe ver gaan we met deze
technologie? Waar houdt het op? 

Wie weet gaan de mensen daar straks ook weer ruzie en oorlog over maken. Of schieten
ze raketten vanuit de ruimte.

Ach, het zal misschien ook wel meevallen. Maar ik vind toch dat we best wel even kritisch
hiernaar mogen kijken. Er zijn trouwens ook mensen die zeggen dat die hele maanlanding
in 1969 een HOAX is! Dat die helemaal gefilmd is in een filmstudio….

Nou ja, een interessant onderwerp in ieder geval!

Groetjes,
Melle!

Vakantie naar de maan?


